

אחיזות שונות למקושים לנגינה

ילד עם מגבלה יוכל להקיש על קסילופון או תוף כאשר הוא אחז במקוש בצורה נוחה למגבלה בכף ידו ולמידת כוח האחיזה.

ניתן להחליף את אלמנט האחיזה המתאים לילד על גבי המוט הטלסקופי של המקוש .
המוט הינו טלסקופי וניתן להארכה לפי הצורך.

יש לשים לב:

1. לא לפתוח את הטלסקופ מול פנים של ילד כדי לא לפגוע בו.
2. יש להדק היטב את ידית האחיזה.
3. אם חלק מהמוצר נפגם יש להימנע משימוש בו.

השימוש במוצר באחריות הבלעדית של המשתמש/המטפל/ההורה

مسكات مختلفة لمفاتيح العزف

يمكن للطفل صاحب الإعاقة أن ينقر على آلة السيلوفون (آلة النقر الخشبية) أو الطبل بحيث يُمسك بعضا الطَّرْق بما يلائم الإعاقة في كف يده بشكل مريح، بحيث يتعلم قوة الإمساك.

يمكن تغيير عنصر الإمساك بشكل يلائم الطفل عن طريق العصا التلسكوبية المتداخلة الخاصة بعضا الطَّرْق. العصا التلسكوبية المتداخلة يمكن إطالتها حسب الحاجة.

يجب الانتباه لما يلي:

1. يجب عدم فتح العصا التلسكوبية المتداخلة مقابل وجه الطفل لمنع الإصابة.
2. يجب تثبيت مقبض الإمساك جيدا.
3. يجب عدم استعمال المنتج عند وجود أي عطب فيه.

يُعتبر استخدام المنتج المسؤولية الوحيدة والحصرية للمستخدم/المعالج/الوالد

Handles for playing musical instruments

Children with physical limitations in their hands can play the xylophone or a drum by comfortably holding a mallet adapted to their disability and work on their grip strength.

The handle of the extendable telescopic rod is removable and can be easily replaced with one that suits the child's specific needs.

Please note:

1. Avoid extending the telescopic rod in front of the child's face to prevent injury.
2. Be sure the handle is fastened securely.
3. Do not use the product if any part of it is damaged.

The use of the product is under the sole responsibility of the user / caregiver / parent